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Fråga till äldre- & omsorgsnämndens 
ordförande Tony Thoren 

Bakgrund: Vid budgetfullmäktige den 21 oktober 2021 föreslog 
Moderaterna en riktad satsning på funktionsnedsatta barn och ungas fritid. 
Bakgrunden till detta förslag var att det är svårt för att hitta aktiviteter som 
fungerar när man behöver lite extra stöd, behoven och förutsättningarna är 
väldigt olika i denna målgrupp. Idén var att lokala kultur och idrotts-
föreningar får komma in med förslag på aktiviteter som de vill erbjuda till 
funktionsnedsatta barn och ungdomar, insatser som sedan finansieras av 
kommunen. Detta förslag uppskattades av flera andra partier, och förslaget 
fick även en majoritet av rösterna vid detta fullmäktigemöte. 

Fråga: Nu har det gått snart sex månader sedan beslutet togs. Kommer vi 
att få se något resultat av denna riktade satsning innan sommaren 2022? 
Eller behöver våra funktionsnedsatta barn och ungdomar vänta till 
kommande mandatperiod för att ha en aktiv fritidssysselsättning? 

 

Torbjörn Skarin (M)   


